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Zápis ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 12. 6. 2019 

12. 6. 2019, 10.00 h, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno, zasedací místnost č. 325 (U2, 3.NP) 
 
Přítomni: MgA. Vasil Artamonov, MgA. Jennifer Helia De Felice, MgA. Tomáš Hrůza, 

MgA. Břetislav Malý,Petr Mucha, Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D. 
 
Omluveni: doc. MgA. Luděk Rathouský, MgA. Pavel Sterec, Ph.D., MgA. Jakub Tajovský, 

Natálie Sodomková 
 
Hosté:  doc. MgA. Filip Cenek, děkan FaVU VUT; student Vojtěch Dvořák, nový senátor 

(hlasování se účastnil po složení slibu senátora AS FaVU VUT od bodu č. 5) 
 
Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU VUT, Markéta Žáčková; 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 22. 5. 2019, Markéta Žáčková; 
3. Výroční zpráva o hospodaření FaVU VUT za rok 2018, Filip Cenek, Marcela Jirků; 
4. Složení slibu senátorů, studentská komora – Vojtěch Dvořák, AM1; Natálie Sodomková, AKG, 

Markéta Žáčková; 
5. Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FaVU VUT pro kalendářní rok 2019, Filip Cenek; 
6. Rozpočet FaVU VUT pro kalendářní rok 2019, Filip Cenek; 
7. Plán realizace Strategického záměru FaVU VUT na období 2016–2020 platný pro rok 2019, 

Filip Cenek; 
8. Různé; 
9. Schválení termínu příštího zasedání, Markéta Žáčková. 

 
1. Schválení programu zasedání AS FaVU VUT, Markéta Žáčková 

Markéta Žáčková přečetla program zasedání a podala podrobnější informace k jednotlivým bodům 
programu. 
Usnesení: AS FaVU VUT schvaluje program jednání. 
 
Hlasování:  
pro: 6; proti: 0; zdržel se: 0. 
Program zasedání AS FaVU VUT dne 12. 6. 2019 byl schválen. 
 

2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 22. 5. 2019, Markéta Žáčková 
 
Hlasování:  
pro: 6; proti: 0; zdržel se: 0. 
Zápis ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 22. 5. 2019 byl schválen. 
 

3. Výroční zpráva o hospodaření FaVU VUT za rok 2018, Filip Cenek, Marcela Jirků 
AS FaVU VUT obdržel od ekonomky FaVU VUT Marcely Jirků Výroční zprávu o hospodaření FaVU VUT 
za rok 2018. Tomáš Hrůza vznesl dotazy k předloženému dokumentu týkající vybraných položek 
v přehledu čerpání projektů a pravidel čerpání fondů. Ekonomka FaVU VUT Marcela Jirků uvedené 
dotazy členů AS FaVU VUT zodpověděla a přiblížila rovněž celkovou koncepci dokumentu. Senát 
provedl drobné korektury, byly aktualizovány a sjednoceny názvy jednotlivých fondů apod. AS FaVU 
VUT doporučil před zveřejněním dokumentu provést jeho jazykovou korekturu (s termínem do konce 
měsíce června 2019). 
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Hlasování:  
pro: 6; proti: 0; zdržel se: 0. 
Výroční zpráva o hospodaření FaVU VUT za rok 2018 byla schválena po věcné i obsahové stránce. 
 

4. Složení slibu senátorů, studentská komora – Vojtěch Dvořák, AM1; Natálie Sodomková, AKG, 
Markéta Žáčková 
Studentka Natálie Sodomková se z jednání AS FaVU VUT omluvila z důvodu studijního pobytu 
v zahraničí. Student Vojtěch Dvořák přečetl a podepsal slib senátora AS FaVU VUT a stal se 
právoplatným členem jeho studentské komory. 
 

5. Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FaVU VUT pro kalendářní rok 2019, Filip Cenek 
Pravidla byla projednána a byly zapracovány drobné korekce. Vzhledem k úpravě, projednávání 
a schvalování nového Statutu FaVU VUT jsou pravidla mimořádně schvalována na stejném zasedání 
jako samotný rozpočet. Nová pravidla byla projednávána již na posledních dvou zasedáních senátu. 
AS FaVU VUT přistoupil k hlasování, kterého se účastnil i nově zvolený senátor Vojtěch Dvořák. 
 
Hlasování:  
pro: 7; proti: 0; zdržel se: 0. 
Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FaVU VUT pro kalendářní rok 2019 byla schválena. 
 

6. Rozpočet FaVU VUT pro kalendářní rok 2019, Filip Cenek 
Předseda ekonomické komise Břetislav Malý informoval přítomné o schůzce, která se uskutečnila dne 
28. 5. 2019 mezi zástupci ekonomické komise AS FaVU VUT a děkanem. Proběhla diskuse nad 
vstupními údaji, z nichž vychází procentuální rozdělení financí do jednotlivých kapitol rozpočtu. 
Senátor Petr Mucha informoval o tom, že například pro AS1 je stávající způsob rozdělování financí 
jednotlivým ateliérům nevýhodný. Tento ateliér disponuje větším počtem studentů, je však 
rozpočtově poškozen, neboť jeho pedagogové negenerují dostatek bodů do RUV. Tomáš Hrůza navrhl 
konkrétně vyčíslit náklady na materiál pro jednotlivé ateliéry; ty se totiž mohou výrazně lišit, protože 
například sochaři mají materiálové nároky konstantě vyšší. Mezi senátory a děkanem FaVU VUT 
proběhla rozprava na dané téma. Děkan senátorům v živých tabulkách demonstroval, že do rozpočtu 
ateliérů vstupuje kromě počtu studentů také zájem uchazečů o ateliér a jeho podíl na získaných 
bodech z RUV (nejde pouze o pedagogy, ale i o stávající studenty). Rozpočty ateliérů se příliš neliší od 
předešlých let; děkan senátory informoval o dřívějších diskusích nad rozpočty ateliérů (koeficient 
materiálové náročnosti studia u sochařů versus studia v novomediálních ateliérech apod.), které ale 
vždy skončily u současného modelu. Byly provedeny drobné korekce vybraných položek tak, aby byl 
optimalizován poměr mezi příjmy a výdaji. 
 
Hlasování:  
pro: 7; proti: 0; zdržel se: 0. 
Rozpočet FaVU VUT pro kalendářní rok 2019 byl schválen. 
 

7. Plán realizace Strategického záměru FaVU VUT na období 2016–2020 platný pro rok 2019, 
Filip Cenek 
Děkan představil AS FaVU VUT plán realizace Strategického záměru FaVU VUT pro rok 2019. 
 
Hlasování:  
pro: 7; proti: 0; zdržel se: 0. 
Strategický záměr FaVU VUT na období 2016–2020 platný pro rok 2019 byl schválen. 
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8. Různé 

8.1. Vasil Artamonov představil návrh znění ankety věnované volebnímu řádu AS FaVU VUT. 
Navržená anketní otázka má za cíl zjistit, zda pedagogové FaVU VUT preferují 
jednoobvodový, nebo dvouobvodový volební systém. Členové AS FaVU VUT se dohodli, že 
anketa bude jednotlivým pedagogům FaVU VUT zaslána z e-mailové adresy předsedkyně 
AS FaVU VUT. Pedagogové budou zdvořile požádáni, aby odpověděli per rollam, jakou 
variantu volebního sytému upřednostňují. E-mail pedagogům bude rozeslán ihned. Sběr 
odpovědí bude probíhat do 28. 6. 2019. AS FaVU VUT přistoupil k hlasování o předmětu 
ankety a o formulaci oslovovacího e-mailu.  
 

Hlasování:  
pro: 7; proti: 0; zdržel se: 0. 
Předložené návrhy byly schváleny. Finální znění ankety je přílohou Zápisu ze zasedání AS FAVU VUT 
ze dne 12. 6. 2019. 
 

8.2. AS FaVU VUT projednal jmenování nového člena Disciplinární komise FaVU VUT, jímž má 
být zástupce studentské komory AS FaVU VUT, který zaujme místo po Martinu Žákovi, jenž 
v akademickém roce 2018/2019 již úspěšně absolvoval studium na FaVU VUT. 
Předsedkyně AS FaVU VUT navrhla na uvolněné místo v Disciplinární komisi FaVU VUT 
jmenovat studenta Filipa Dvořáka, který nominaci přijal. 
 

Hlasování: 
pro 6; proti: 0; zdržel se: 1. 
 

9. Stanovení termínu dalšího zasedání AS FaVU VUT 
Termín příštího zasedání AS FaVU VUT byl stanoven na středu 11. 9. 2019 v 10.00 h v zasedací 
místnosti č. 325, budova U2, 3.NP, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno. 
 
Hlasování:  
pro: 6; proti: 0; zdržel se: 1. 
 
Zapsala: Monika Šimková 
Schválili: Markéta Žáčková a Pavel Sterec 
 


